





*Amendment #1 is to modify the closing date of the solicitation*

**1. On Page 1 of the solicitation document, the following text:**

Solicitation Closes – L’invitation  
prend fin  
At – à 02:00 PM  
On – le March 15 2022

***Is deleted in its entirety and replaced by:***

Solicitation Closes – L’invitation  
prend fin  
At – à 02:00 PM  
On – le April 12 2022

**2. Article 2, Submission of Proposals, Part 3, Protocols Preparation Instructions and Evaluation Procedures**

The following text:

The electronic transmission **must be received on or before 2:00 PM EST, March 15th, 2022 .**

**Is deleted in its entirety and replaced by:**

**The electronic transmission must be received on or before the date indicated on Page 1 of the solicitation document under “solicitation closes”**

**3. All other terms and conditions shall remain the same**

\*\*\*\*\*

*Modification n° 1 vise à modifier la date de clôture de la demande de propositions.*

**1. À la page 1 du document de sollicitation, le texte suivant :**

Solicitation Closes – L’invitation prend fin  
At – à 02:00 PM  
On – le March 15 2022

**est supprimé dans son intégralité et remplacé par :**

Solicitation Closes – L’invitation prend fin  
At – à 02:00 PM  
On – le April 12 2022



**2. Article 2, Soumission des propositions, Partie 3, Instructions pour la préparation des propositions et procédures d'évaluation**

**Le texte suivant :**

La transmission électronique doit être reçue au plus tard à 14h00 HNE, le 15 mars 2022 .

**est supprimé dans son intégralité et remplacé par :**

La transmission électronique doit être reçue au plus tard à la date indiquée à la page 1 du document de sollicitation, sous la rubrique " l'invitation prend fin ".

**3. Tous les autres termes et conditions restent les mêmes**

**END/FIN**